
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 7 december 2014

Aanwezig: Cedric, Stef, Sander Byl, Yanice, Kate, Lena, Joni, Tom V, Simon, Fanne, Sander Bel(van
22:26), Sander C(van 22:26), Kathleen(van 22:28), Kenny (van 22:47), Giel(van 22:53)

Waarnemer: Jari, Quentin, Denis, Anne E (tot 22:52), Goris(tot 22:52), Kristien(tot 22:25), Claudia(van
22:29), Liselot (van 22:36), Rik (van 23:00)

Verontschuldigd: Niels en Jens

Afwezig: Jeroen, Anton, Michiel en Marie

De vergadering wordt geopend om 22:18 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
brandblusser laten controleren Materiaal Ja
contactadres Peterman doorgeven aan PR Simon Ja
instructie muziekinstalatie online zetten Barteam Nee
oude kapotte rommel naar containerpark Materiaal Ja
Mailen over tapkaarten Jeroen Nee
Mooie exploitaties maken Michiel Nee
Waarborg EJWiekent Beheer Ja
Begroting template op de wiki zetten Beheer Ja
Banden kopen bolderkar Materiaal Ja
Mailen lenteconcert Simon en Cedric Ja

Mededelingen

� StuRa: Er is gestemd dat we voor een verplichte ijkingsproef zijn, geen toelatingsproef. Het is gewoon
voor jezelf om te zien of je geschikt bent voor de rihting. OER volgtijdelijkheden in de master mogen niet
opgelegd worden voor bachelor vakken. Er is discussie of we dit misschien wel willen. Het nadeel is dat
je als je niet slaagt voor de bachelor, dan mag je geen master vakken opnemen. Dus het kan positief en
negatief zijn. Het CSE bedraagd nu 30 procent in je eerste jaar. Er is een nieuw OPO rond gender. VVS is
ter verantwoording gekomen, we hebben een motie van wantrouwen ingediend tegen de onderwijs persoon,
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hij mag nog wel aanblijven als bestuurder. De andere leden gaan daar niet in mee, dus de motie is opzij
geschoven.

� LOKO AV: Sagio ging in beroep omdat ze niet erkend werden als vrije vereniging. De meerderheid heeft
gekozen sagio niet te erkennen als vrije vereniging. Enkele evaluaties, groot dictee, opera, fiestslichtactie
(slecht gecommuniceert) en te weinig fakkels op de fakkeltocht ze mochten ook niet meer van de politie.
Secoia is voorgesteld, zoiets als toledo, maar dan van de acco om interactief hun boeken op te zetten. Dan
gaan ze namelijk misschien te hard de proffen naar de acco trekken en weg van de cudi. Er is ook nog
gediscussieerd over LOCO. Dit is Alma, met rectoraat erbij, het was een publiciteitsstunt. Ze hebben Rik
Torfs zijn schoen gestolen en in faculteit rechten een aantal beschermde muren beklad tijdens LOKOmotion.
Ze hebben ook de naam van LOKO bezoedelt. Ze halen de standpunten van LOKO naar beneden.

� LOKO sociaal: Niemand is geweest.

� LOKO sport: Niets speciaals. LOKO geeft zelf 2000 aan alle kringen samen voor de survival of the students.
Er zijn al wat idëen.

� LOKO cultuur: Is niet doorgegaan.

� LOKO internationaal: Niemand hiervan is aanwezig.

� Deadlines voor de subsidies ligt tegen 31 december.

� Er zat een muis in de kelder, het was er minstens één. Extra opletten met etensresten op de grond. Misschien
een paar muizen vallen gaan halen. Materiaal werkt het uit en lost het op.

Update Toneel

De data van winatoneel zijn 17, 18 en 19 maart. Normaal is het de week voor de paasvakantie, maar omdat de
datum van het lenteconcert niet duidelijk was, zitten we vroeger dan normaal. Het is wel gewoon in de Koelise.
We hebben ook een stuk gevonden: de koning sterft. We hebben nu 6 spelers. Voor de volgende jaren zou het
leuk zijn als er nog mensen zij om dit voort te zetten, dus misschien moet er wat meer reclame worden gemaakt
voor toneel. Er zijn verzekeringskwesties met toneel, voor schade die eventueel zou kunnen worden aangericht
ofzo. We zouden ook sabam op onze stukken moeten betalen. Er zijn al veel kringen die al sabam betalen. De
noodzaak wordt heel groot en het stuk heet ook ’de koning sterft’. De sabam en additionele verzekering is het
voordeligste, als we ons aansluiten bij ’open doek’. Je krijgt daar 10 dagen dekking van verzekering op alles. En
ze geven 10 procent koerting op sabam. Het lidgeld bedraagd 50 euro. Sabam kost volgens andere kringen 200
tot 280 euro. De sabam hangt af van de zaal, het aantal dagen, hoe oud het stuk is en nog andere dingen. De
inkomsten van vorig jaar kunnen dit jaar gebruikt worden om hiervoor te betalen.

Coöptatie Rik Cloessen

Rik komt op als medewerker en niet als kern. Rik stelt zich voor: Ik kom vaak op de winabar en wil daar graag
een handje bijsteken. Hij studeert 2e jaar architectuur.
Vragen:

� Hoe zijn je tapkunsten?

� Wat verwacht je dat je juist met bar moet doen?

� Waarom juist op dit moment bij wina komen?

� Ben je winalid?

� Wina of VTK?
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� Doe een valende appel na?

Bij bar kunnen we wel wat hulp gebruiken. Een extra barmedewerker ook naar de volgende jaren toe kun je wel
gebruiken. Hij zei direct dat hij elke bar wilde helpen, dus dat zit ook wel goed. Hij heeft al goed genoeg getoont
dat hij wil helpen op afgelopen bars. Hij vind wina een leuke kring is erg gemotiveerd, dus kan wel een aanwinst
zijn. Met een extra barteamer kunnen we naar één vrijwilliger per bar gaan en dat is ook beter. Er volgt een
stemming: Rik wordt verkozen.

Practicum openlesweek

Willen we bij de volgende openlesweek een practicum doen. Elke kring van scientica gaat een practicum organiseren.
Dan kunnen we met wina ook wel iets doen. Met informatica kunnen we een programma maken. De deadline voor
de ideën is 12 januari. Bij informatica iets van BVP, een ’hello world’ maken of zoiets, Giel wil dit wel uitwerken.
Vloeibare stickstof is nog wel leuk om te doen voor het fysica practicum. Bij wiskunde iets doen met de minimale
oppervlakken, we kunnen dit eens vragen aan Van Der Veken. Als we het voor 12 januari doorgeven kunnen
studenten zich inschrijven. Claudia zal verantwoordelijk zijn voor fysica. De zeepbellen is makkelijk om te doen,
maar moeilijk om de theorie erachter uit te leggen. Kate zal verantwoordelijke zijn voor wiskunde. Tegen zondag
willen we daar liefst al wat ideën over weten.

Winabier in de kelder

Er staat nog heel veel winabier in de kelder, we moeten dit extra promoten op activiteiten. Vanaf nu gaan er
ook 12 flessen meenemen naar de bar. We kunnen het ook nog eens in de winagenda zetten. Er word ook nog
een deel meegenomen naar het kerstfeestje. 20 of 30 flessen. We kunnen de eerste cantus van volgend semester
zeggen, iedereen die naar de cantus komt krijgt een fles winabier, of cantus op winabier. Het vervoer is dit heel
moeilijk, en de rest van het glas moet ook nog meegenomen worden. Naar daar krijgen kan ook met een auto.
Winabier op de cantus, dan gaat iedereen heel zat zijn. Niet per mens een fles geven, maar per tafel gaat wel.
Eind maart mag het weggegeven worden van beheerraad. Op de ouderdag kunnen we ook nog winabier verkopen.
We kunnen het ook geven tijdens de receptie van de ouderdag. Ook tijdens de receptie van Argenta kunnen we
winabier geven. Een glas inschenken bij iedereen die bier drinkt, dit is gemakkelijker en dan drinken mensen maar
een glas winabier. 12 flessen per bar is genoeg, en waarborg vragen op het glas van de fles. Op de kaas bier en
wijnavond kan ook winabier gegeven worden.

Voorbije activiteiten

24urenlan

Het was heel druk, de elektriciteit is uitgevallen. Els heeft gezegd dat we niet meer in de waag mogen komen, maar
achteraf blijkbaar nog van wel. Ze was niet content dat we daar ’gekookt’ hebben. Je kunt daar geen stroom voor
friteuzes pakken, hoewel we er alleen snachts last van hebben gehad dat de stroom uitviel. Op de gang mogen we
niet frituren want er mag niet gekookt worden na 23uur. We mogen daar dus niet meer frituren. We mogen nog
wel in de waag komen. Op voorhand moeten er wel heel duidelijke afspraken gemaakt worden. Misschien moetne
we ook op zoek naar een andere optie voor de waag. Er staat ook nog een waarborg van ons bij hun. We gaan
de waarborg laten staan bij de waag. De foto op de voorpagina van de winagenda was er heel weinig volk te zien
en dan stond daaronder dat er veel volk was. Er moet nog eens achter fototeam worden gezeten. De prijzen zijn
nog niet allemaal afgehaald. Dit communiceren we nog eens, als ze deze dan niet komen halen bewaren we deze
voor de volgende lanparty. Het heeft positief gedraaid. Volgend jaar iets meer eten voorzien in het begin van de
lan. Zeker meer bitterballen. Dit is heel moeilijk in te schatten.
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Putinbar

Het was een toffe bar. Veel van de vodka was op. De bloody mary was geen succes. De opkuis was heel slecht.
Er is niets meer gezegd van stopselgeld. Er staat nog een fles roze vodka in de kelder. 90 euro onder begroting
gedraaid. De lijsten zijn wel nogal louche. De fotos van de putinbar staan nog niet online.

LOKOmotion

De zaal zat vol, de inkom was rustig. Onze shiften waren goed ingevuld. Verder was het allemaal top. We hebben
zelfs een symbolische eurocent gekregen voor de bicky’s van LOKO.

Sint

Het was leuk, sinterklaas heeft snoep kunnen uitdelen in alle aula’s van de bachelors en nog zo wat random mensen.
De aula’s waren een beetje tam. Sinterklaas is naar de meta Leuven gegaan. Er was genoeg snoep.

Scienticafë

Heel veel volk, er was een cantus op dat moment bezig. Veel winavolk, elexier zat vol. Veel te weinig jegerbomb.
Er was gewoon niet zoveel volk verwacht. Cantus ernaast was niet zo handig. Extra tapper voor de jegerbomb was
niet meer nodig toen de jegerbomb op was, er had best iemand naar huis gekunt. Shiften waren goed ingevuld.

Filmavond EJW

Er was 80 cent te kort, er is een flesje kapot gegaan, er is geen frisdrank gedronken. Beter opletten of er geld in
het potje wordt gestoken. Er is -25 euro gedraaid. Het scherm was mooi en stond ook op een goede plek, er was
een goede opstelling.

Sintbar

Heel goed. Anton en Cedric hebben dat goed gedaan. Ook Rik heeft meegeholpen op het einde, het was een
snelle opkuis. Het alarm is niet af gegaan. Sint is amper onderbroken geweest. De micro was heel goed. Cocktail
is opgeraakt. Winabier is verkocht geweest. Tom V vind het jammer dat hij de sint gemist heeft. Draait 18 euro
onder begroting.

Sinterkerstcantus

Opkuis was goed. Rekening moet nog komen van het bier. De zaal is betaald. De cantus kwam wat traag op gang
en het was rumourig. Veel mensen waren zat. Het was een goede cantus. Tom was de dag erna hoerenslecht. De
schachtentafel was helemaal verkleed. Veel mensen waren in thema. Heeft josef een aureool of niet?

Komende activiteiten

Cinema ZED

Dit is in orde. Het tekstje had eigenlijk wel al vorige week in de winagenda gemoeten, dit geld in het algemeen
voor tekstjes van maandag activiteiten.
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Kaas bier en wijn avond

Dit is in orde, er is al naar de winkel geweest. Een euro voor een glas wijn of glas bier. Winabier kunnen we
niet meer inbegroten. Afbakbroodjes gaan we dinsdag tussen 7 en 8 uur in de oven bakken, dus wil de gang die
hiervoor beschikbaar houden. Mail hiervoor.

Jeneverbar

Er zijn 50 flessen jenever. 39 van bij de Gnorgl en 13 bij Alma. Tim zegt dat er te weinig verschillende soorten
jenever zijn. Misschien een exotische jenever. Het tekstje was te laat. Er zijn shotglaasjes genoeg.

Schaatsen

Dat gaat niet op donderdag, dan is de schaatsbaan niet open. We verplaatsen het naar woensdag voor de bar. Er
moet nog een tekstje van komen.

Kerstnieuwjaarsbar

Er gaat een cocktail zijn, appel kidivodka. Ook veel restjes van andere cocktails. Verder niets speciaals. Er is nog
10 euro voor inkleding. Neem wat mee uit de kelder.

Kerstfeestje

Dit is in orde. Als de kaarten worden verkocht, de uren op de rode kaarten zijn fout. Ook spammen via facebook.
Tegen deze vrijdag moet er al besteld zijn, deze deadline moet ook gemeld worden in de groepen van de verschillende
richtingen. Tegen 7 uur zitten we aan tafel.

Update materiaal roadtrip

We moeten een nieuwe brandblusser kopen, want deze is kapot gegaan in de auto. De roadtrip is een beetje
gefaald, maar het is toch half in orde gekomen. Het was zo marginaal dat we dachten we gaan de naam materiaal
in marginaal te veranderen. Het was een uitgebreide roadtrip met veel file. Heel de kelder is met nat gedaan
allemaal!

Ouderdag

Hier is nog niet zoveel voor gebeurd. De brieven moeten deze week worden rondgestuurd. Proffen moeten worden
gemaild. De pavo en de alma zijn in orde. Er worden nog blauwe boekjes gedrukt voor de cantus. Er moet nog
een tekstje worden geschreven voor de cantus. Webteam maakt een inschrijfmodule. Het kan deze week nog in
orde zijn. We laten de ouders best het geld storten op de ploegrekening.

Scientica TD

Fredje weet nog niet of hij het fynanciele gedeelte wil doen. Er is gevraagd of iemand van de kringen dat op zich
wil nemen. Op het moment zit scientica zeer krap bij kas. Als Fredje het niet wil doen, willen wij het dan op ons
nemen? Dit is niet heel veel werk. De kringen storten dan geld naar ons door om dat te regelen. De begroting trok
op niets. Houd er rekening mee dat je wel samenwerkt met scientica, dus dat het dan wel sowieso veel werk gaat
zijn. Wat als er verlies wordt gedraaid, hoe snel wordt er dan geld naar ons terug gestort. Als wij het financieel
regelen, mogen we ook onze voorwaarden opleggen. We willen dan wel liefst 100 euro waarborg hebben van alle
kringen, voor het geval er verlies wordt gedraaid. Twee van de kringen doen een TD twee weken ervoor. Nick
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ging nog proberen te regelen, dat elke kring geld doorstort, zodat Fredje het dan misschien nog wel wil doen.
Bonnetjes moeten dan ook bij ons worden binnen gebracht.

Varia

� Anne: Willen jullie een kerstkaartje zoals het nu is, of liever met de ploegfoto? ploegfoto is toffer, deze foto
is ook tof en kerstachtig en ludiek. Wina is heel het presidium en niet alleen cedric en stef. Iedereen in het
presidium werkt hard genoeg. Het maakt niet uit hoe iedereen erop staat. Er wordt gestemd:

– Voor 9

– Tegen 1

– Onthouding 6

Het wordt de ploegfoto.

� Fanne: Ik heb een sleutel voor mijn fles.

� Denis: Fanne zit al de hele vergadering met zijn fles te spelen.

� Simon: Als je ooit nog eens twijfelt om een bar mee te doen, op e sintbar komt een meisje naar de toog die
geen nederlands sprak en zegt: ’If I flash you can I have two beers?’. Simon steekt 2 euro in de kassa en
Anton zegt ik had dat ook moeten doen.

� Tom V: Het gebeurt wel eens dat de kaartjes en agenda’s blijven liggen, dat is niet plezant, ruim dat dus op.

� Sander Bel: Een paar weken geleden was de lijn een kutmaatschappij, maar nu de NMBS een kutmaat-
schappij.

� Joni: We hebben de pizza’s gemist.

� Lena: De brieven voor ereleden zijn nog altijd niet verstuurd.

� Kate: Ik dacht dat we er maar evenlang over gingen doen als de AV.

� Sander Byl: Tetten.

� Stef: Economica gaat verhuizen naar de Montreal. In het verslag van de LOKO sport WV waren de prijzen
van de bicky’s bindend. Dit staat er letterlijk in. Dit verslag is goedgekeurd op de AV, dus ze kunnen ons
nu eigenlijk niets meer maken.

� Cedric: De kikkertafel op de bar is kapot, vorig jaar hebben we er zelf voor betaald om die te laten maken,
dit willen we nu weer doen. Sander Byl zoekt een maker voor de kikkertafel.
Er zijn nog betalingen aan scientica die nog niet zijn gebeurd, zoals de massacantus. De betaling van
LOKOmotion gaan we nog even bijhouden, totdat we meer weten over de waarborg van de 24 urenloop.
Er staat heel veel leeggoed in de kelder, dat mag bar terug doen naar de winkel, gewoon eens meepakken
als je naar de winkel gaat.
Het is nu plan Sjarel in de Doulci.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
instructie muziekinstalatie online zetten Barteam 31/12/2014
Mailen over tapkaarten Jeroen 14/10/2014
Mooie exploitaties maken Michiel 31/12/2014
Maker kikkertafel zoeken Sander Byl 31/12/2014
Brandblusser Fanne 31/12/2014
Waar moeten de vaten van het lustrumbier naartoe Cedric 31/12/2014
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De vergadering wordt gesloten om 00:54 uur.

Anne Wijffels (secretaresse)

De volgende vergadering gaat door op 19 december 2014 om 12:45 uur in Winaliving.
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